
 
 

20190616 Protokoll Styrelsemöte 2 Södra Trögds IK 

Närvarande: Sandra Konkari, Petter Hörberg, Niklas Hallgren, Magnus Johansson, Gustav Stiberg, 

Stefan Jordison, Jan Petersson, Martin Lindberg 

Frånvarande: Anna Linder, Svante Zetterqvist, 

§26. Mötet öppnas av ordf Niklas Hallgren 

§27.Till Mötesordförande valdes Martin Lidberg 

§28.Till Mötessekreterare valdes Sandra Konkari  

§29. Till justeringsmän valdes Petter Hörberg, Niklas Hallgren 

§30 Ekonomisk uppföljning: Medlems och deltagaravgifter: Samtliga fakturor är nu betalda efter 

påtryckning. 120 000 kr är budgeterad inkomst avseende medlems- och deltagaravgifter, i dagsläget 

ser inkomst av medlems- och deltagaravgifter att hamna 80 000 kr då daminnebandy lagt ner. 

 

§31. Rapportering från verksamheten 

Verksamhetsgruppen har genomfört ett möte där årshjulet uppdaterades med datum avseeden 

anmälan till cuper samt bokning av halltider. Det underlag som lämnats för bokning av halltider är 

uppskattad verksamhet och måste justeras under hösten så föreningen bara betalar för de tider hallen 

nyttjas. 

 

§32. Rapportering från administration 

Ekonomi- och administrationsgruppen har genomfört ett möte, där det diskuterades: 

Klubbstugan- Villaföreningen vill ha tillgång till den. Se § 33 A 

Knattelek kommer från och med i höst att ligga under fotbollssektionen, detta för att verksamheten 

måste knytas mot ett idrottsförbund kopplat mot försäkringar. 

Ekonomi-principer för vad som gäller mellan lagen och styrelsen behöver förtydligas. 

§33: Övrigt: 

A) Villaföreningens i Lillkyrka vill ha tillgång till klubbstugan. De har redan ordnat med sponsorer till 

nytt tak samt ordnat så att det blivit utbytt. 

Jan Petersen tar fram ett förslag till hyresavtal där det framgår att Villaföreningen samt STIK ska ha 

tillgång till Klubbstugan. Om verksamheten krockar ska Villaföreningen ha företräde då STIK även har 

tillgång till Cafeterian. Tillgång till stugan ska inte vara förenade med några kostnader för någon av 

föreningarna. Villaföreningen ska som motprestation stödja med renovering av stugan. 

Niklas Hallgren är kontaktperson mot Villaföreningen 

B) Stödmedlemsskap: förslag att köra en sådan kampanj under hösten. Admingruppen tittar vidare på 

hur detta skulle gå till och om ev förmåner kan erbjudas. 

C) Sponsorerna ska faktureras, Niklas Hallgren ansvarig 

D) Klubbhäften: De osålda häftena måste samlas in och skickas tillbaka till leverantören senast vecka 

25. Petter Hörberg ansvarig 

E) Matchställsreklam- hur mycket ska det kosta? Sponsorgruppen får i uppgift att titta på detta. 



 
 

F) Matchställ för ungdomslagen: verksamhetsgruppen tar fram en plan för de ställ Macron sponsrar 

med. Inrikrningen är att dessa ställ beställs för de yngstalagen. Till P 07/08 köps nys ställ in inför nästa 

säsong 

G) Läxhjälp: Rektorn för Lillkyrkaskolan har tipsat att det finns stora bidrag för läxhjälp. Mer 

information måste tas fram, administrationsgruppen tittar på om detta är en aktivitet som föreningen 

kan anordna. Aktiviteten skulle kunna läggas innan träningarna. 

H) Försök med pantburksinsamling: Föreningens medlemmar erbjuds samla och lämna in pantburkar 

som en extrainkomst till föreningen. Martin Lidberg skapar ett utskick till alla medlemmar och är 

sammanhållande för pantgruppen. 

I) Åtgärdsplan om medlemmar inte betalar avgifter behöver tas fram. Det ska vara tydligt vad som 

gäller om man inte betalar. Förslag är att folder delas ut då nya medlemmar kommer till föreningen. 

Förslag tas fram till nästa styrelsemöte av admingruppen. 

J) Från innebandy: Innebandylaget har inkommit med en inköpslista på bollar, västar och 

bortamatchställ. Bortamatchställ måste finnas. Niklas Hallgren kontrollerar mot Macron om det är 

möjligt att låta Sportringen sponsra laget och därmed ha sin logga på Macrons matchställ. Sponsring 

avser lägre inköpspriser, just nu är avtalet muntligt. Niklas följer upp ärendet så att det inte blir något 

problem kopplat mot föreningens avtal med Macron.  

Verksamhetsgruppen ansvarar för att vara ansvarig för inköp och uppföljning av budgeten avseende 

materielinköp. 

Magnus Johansson samverkar med Henrik Jowilin att ta fram underlag för kostnader av matchställ via 

Macron som styrelsen kan fatta beslut på. Då det inte är budgeterat för dessa ställ bör sponsorer tas 

fram. 

Styrelsen godkänner att innebandylaget köper in bollar. Västar ska inventeras vad som finns i 

förråden. 

Laget åker på Cup till Spanien nästa vår, laget vill sälja newbody och önskar styrelsens godkännande. 

Styrelsen godkänner att innebandylaget säljer newbody för att bekosta cupen. 

 

§34. Nästa möte: Nästa styrelsemöte 2019-08-18 kl 16.00 

 

 

___________________________________  ___________________________________ 

Martin Lidberg, ordförande    Sandra Konkari, sekreterare 

 

___________________________________  ___________________________________ 

Niklas Hallgren, justeringsman    Petter Hörberg, justeringsman 

 

 

  

 


